



Micron in Taiwan



At-A-Glance

8,000+

Team members

Locations

Taichung

Wafer fabrication and back-end facility

Taipei

Sales and technical support

Taoyuan

Wafer fabrication

Leading Innovation in Taiwan

Micron's globally diversified footprint is designed to maintain a streamlined and cost competitive supply chain while bringing together some of the world's brightest talent to work on our most advanced memory technologies.

Our locations in Taiwan play a critical role in strengthening our position in leading-edge DRAM. Micron's Taiwan sites include sales and technical support in Taipei, along with two state-of-the-art fabrication facilities in Taichung and Taoyuan and a back-end facility in Taichung. Together these make up the company's DRAM Center of Excellence. The center's goal is to achieve the most efficient and effective technology transfer and manufacturing ramp by combining front- and back-end manufacturing, product engineering and technology development roles.

Supporting Our Global Communities

Maintaining a successful global footprint includes a dedication to sustainable manufacturing practices and a commitment to supporting the communities where our team members work and live. We consistently look for new ways to reduce our impact on the environment in a range of areas including water management, energy efficiency, and recycling. Through the Micron Foundation, we promote science and engineering education to children around the world and address basic human needs through our grants, programs, and volunteer efforts.

As Taiwan's largest foreign employer and investor, Micron has enjoyed a long-standing partnership with Taiwan and remains committed to its continued success.

Connect with us on [micron.com](https://www.micron.com)



台灣美光 紀事

現況一覽

約8,000位

員工數

據點

台中
晶圓製造廠和後段廠

台北
業務服務和技術支援辦公室

桃園
晶圓製造廠



台灣領先群倫的創新

美光多元化的業務足跡遍布世界各地，致力維護精簡且具成本競爭力的供應鏈架構，而我們也不斷網羅全球的頂尖人才，共同開發出最先進的記憶體技術。

台灣美光據點對鞏固我們在 DRAM 領域的領先地位有著舉足輕重的作用。美光持續深耕台灣市場，在台據點包括台北的業務服務與技術支援辦公室，以及台中和桃園兩座最先進的製造廠，再加上位於台中的一座後段廠，成功打造出美光的 DRAM 卓越中心。該中心的目標是透過結合前後段製造、產品工程和技術開發職務，落實最具效能與效率的技術轉移流程和製造產能。

支援美光全球社區

我們拓展全球市場的脚步從未停歇，全力投入心血與辛勞來推動可永續經營的製造模式，並積極支援團隊成員工作及生活的社區。美光不斷想方設法，希望減少我們在多方領域中對環境造成的影響，其中包括管理水資源、提高能源效率，以及回收利用。透過美光基金會，我們得以集結獎助金、開設課程與志工服務等資源，向世界各地的孩童推廣科學與工程教育，並為解決基本民生需求而努力。

身為台灣最大的外資雇主與投資商，美光與台灣之間擁有悠久的合作關係，我們也承諾會持續將這份成果延續下去。

前往 micron.com 與美光交流